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INTERPELACJA 

58/2025/PJ 

Mając na uwadze uwagi zgłaszane przez mieszkańców dotyczących stanu technicznego 

Orlika piłkarskiego znajdującego się przy ul. Leśmiana zwracam się do Pana Prezydenta o 

przedstawienie informacji w zakresie: 

1. Czy prace przy renowacji nawierzchni piłkarskiej zostały zakończone i odebrane w roku 

2024? 

2. Z czego wynika obecny zły stan techniczny nawierzchni boiska piłkarskiego? Jakie jeszcze 

prace będą prowadzone na tym boisku w tym roku? 

3. Kiedy planowane jest dopuszczenie tego boiska do użytkowania przez mieszkańców? 

z poważaniem 


